
Protokół Nr 29/09 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 26 maja 2009 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201

Rozpoczęcie posiedzenia godz.1000 
Zamknięcie posiedzenia godz. 1210

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski  i w części
dotyczącej spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch. 
W  posiedzeniu  uczestniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski  oraz
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks .
Z gości zaproszonych w posiedzeniu uczestniczyli : Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w
Stargardzie Szczecińskim Pan Robert Skóra oraz Młodszy Aspirant Pan Krzysztof Kowalczyk .
W części posiedzenia uczestniczył mieszkaniec Grabowa Pan Paweł Janoch. 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Analiza stanu porządku publicznego 
   Opinia komisji na sesję 
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 29 maja  2009 r. 
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2009 r. 
Opinia komisji 
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  28/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Przed realizacją następnego punktu głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
i  poinformował  ,Ŝe  zarówno  on  jako  Przewodniczący  Rady i  Przewodniczący  poszczególnych
komisji otrzymali  pismo Firmy Energy on West Sp. z o.o. do wiadomości - w sprawie zmiany
studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  gminy  Stargard  Szczeciński  w  zakresie
lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie miejscowości Grabowo dla farmy Grabowo-Małkocin
80  MW  do  pisma  znak  :PP.  7323-2/09  z  dnia  13.05.2009  r.  .   Pismo  to  jak  powiedział
przewodniczący   skierowane  było  do  Wójta  Gminy  i  to  wójt  powinien  udzielić  wyjaśnień  i
przypomniał ,Ŝe  uchwała w tej sprawie  na ostatniej sesji została podjęta jednogłośnie , być moŜe
wrócimy do dyskusji jak zaznaczył przewodniczący , ale wnioskodawca niech się dokładnie określi,
ile tam chce mieć elektrowni wiatrowych, na dzień podjęcia uchwały rada gminy takiej informacji
nie posiadała . 
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Radny Roman Klim – zabierając głos  m.in  powiedział ,Ŝe do sprawy wiatraków naleŜy wrócić i 
jeszcze raz przedyskutować . 
Radna Renata  Kornet  –  zaproponowała  ,  aby  wrócić  do tej  sprawy po  zakończeniu  ekspertyz
wykonywanych przez firmę, o których piszą w piśmie .
Przewodniczący rady przypomniał , iŜ były pisma zwolenników i przeciwników ferm wiatrowych ,
wniosek został przyjęty i uchwała , nie było pełnych informacji od wnioskodawcy .
Wójt Gminy – powiedział ,Ŝe wpłynął wniosek  i są sygnały radnych ,iŜ  naleŜy wrócić  do tematu i
dalej wójt dodał ,iŜ  inwestor na terenie gminy jest potrzebny .
Pan Paweł  Janoch  zabierając  głos   m.in   powiedział  ,Ŝe jest  zwolennikiem załatwiania  spraw
poprzez  rozmowy  przy  stole  i  dlatego  proponuje  ,  aby  w  miejscowości  Grabowo  odbyły  się
warsztaty z udziałem radnych Rady Gminy i rolników .Spotkanie takie jak zaznaczył Pan Janoch
będzie dobrym mechanizmem do poukładania spraw tej  miejscowości,  zostanie   wszystko raz
jeszcze   przedyskutowane,  jest  poparcie  społeczne,  aby  wrócić  do  tej  sprawy  ,  spotkać  się  z
inwestorem .
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał ,Ŝe wniosek otrzymał wójt i moŜna tą sprawę załatwić
bez warsztatów .
Pan  Janoch  Paweł  poinformował  ,Ŝe  Stowarzyszenie  Przyjaciół  Grabowa  planuje  wystąpić  z
wnioskiem o przekazanie gminnego   budynku po byłej sali gimnastycznej na rzecz Stowarzyszenia
z przeznaczeniem  na bibliotekę i siłownię oraz terenu przyległego na cele sportowe .  
Ad.3
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie Pan Robert Skóra przedstawił informację

dotyczącą  stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy za rok 2008 .
W trakcie dyskusji m.in. wójt przekazał  uwagę mieszkańców dotyczącą   częstotliwości pojawiania
się  policji  na  terenach   sołectw  w   gminie     i  zadał  pytanie  ,  czy  ta  mała  częstotliwość
spowodowane jest zbyt małą liczbą osób zatrudnionych w tym rewirze, gdzie naleŜy równieŜ gmina
Kobylanka .
Pan Robert  Skóra  odpowiedział  ,  Ŝe być  moŜe takie  odczucie  jest  ,  ale  będzie  się  starał  aby
poprawić  częstotliwość pojawiania się policji w sołectwach .
Po zakończeniu dyskusji komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię . 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  po  zapoznaniu  się  z  informacją  dotyczącą  stanu
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy - informację przyjęła .
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.4
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała wyjaśnień  i  odpowiedzi  na pytania  czy wątpliwości  ,  a  następnie zaopiniowała jak
niŜej :
-projekt uchwały Nr XXVIII /214/09 w sprawie  upowaŜnienia Kierownika Gminnego
Ośrodka Pomocy  Społecznej w Stargardzie Szczecińskim do podejmowania działań   
wobec  dłuŜników  alimentacyjnych  –  komisja   pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały, 
-projekt uchwały Nr XXVIII/215 /09  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. zmiany
limitów wydatków  na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na
programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,
niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie
( EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia do tego projektu uchwały przedstawionego przez
Skarbnik Gminy i  wyjaśnieniach wójta odnośnie zdjęcia środków przeznaczonych na
opracowanie  dokumentacji  przebudowy  budynku  w  Barzkowicach  i  opracowanie
koncepcji  na budynki  Jednostki  Wojskowej w Witkowie - pozytywnie   zaopiniowała
projekt uchwały   
-projekt uchwały Nr XXVIII/216/09  w sprawie zmiany Uchwały w sprawie przyjęcia  
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„Planu Odnowy  Miejscowości Strachocin „ gmina Stargard Szczeciński – komisja   
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały    
-projekt  uchwały  Nr  XXVIII/217/09  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Stargard
Szczeciński  do projektu „Moje gimnazjum - moja szansa „ realizowanego w ramach
Priorytetu  IX  Rozwoju  wykształcenia  i  kompetencji  w regionach  Programu
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  Działanie  9.1.  wyrównanie  szans  edukacyjnych
i zapewnienia wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty,
Poddziałanie  9.1.2  Wyrównanie  szans  edukacyjnych  uczniów  z  grup  o utrudnionym
dostępie do edukacji oraz zmniejszenie róŜnic w jakości usług edukacyjnych- komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
Ad.5
Komisja po przeanalizowaniu informacji dotyczącej wykonania budŜetu gminy za I-szy
kwartał 2009 r., wysłuchała m.in.  wyjaśnienia wójta  dlaczego jest niŜsze wykonanie
wydatków inwestycyjnych .
Komisja  pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu za I-szy kwartał 2009 roku .
Ad.6
Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę ,Ŝe w informacji dotyczącej dróg nie ma ujętej
drogi Skalin _ Wierzchląd, bo miał być dokończony remont tej drogi w tym roku .Drugie
pytanie dotyczyło zamiany  kursu autobusu linii Nr 5 . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,iŜ stan innych dróg na terenie gminy jest gorszy i dlatego
tak  zdecydował . Odpowiadając na pytanie odnośnie autobusu linii Nr 5 , wójt  wyjaśnił,
Ŝe pismo zostało wysłane i sprawdzi tą sprawę .
Kolejno wójt poinformował , Ŝe niedopłata  z tytułu zawartego porozumienia odnośnie
transportu lokalnego za okres 3 lat wynosi około 400tys. zł i planowane środki na rok
2009  500 tys. zł  i razem wyniesie około 900 tys. zł i tutaj wójt poinformował ,Ŝe od
początku roku nie było nic płacone i dlatego trzeba będzie rozmawiać z miastem . 
W  trakcie  dyskusji  odnośnie  kursowania  linii  autobusowych  MZK  ,  zwrócono
szczególną uwagę na wysokie koszty związane z kursowaniem tych autobusów , iŜ w tej
sprawie  naleŜy  podjąć  konkretne  działania  jak  powiedział  Przewodniczący  Rady  ,
poniewaŜ  w  większości  jeŜdŜą  autobusy  pusto  ,  dyskutowano  o  przewoźnikach
prywatnych .
Zastępca  Wójta  poinformował  o  sprawie  dotyczącej  dalszej  edycji  konkursu
„ Najestetyczniejsza Wieś w Gminie „ iŜ w budŜecie jest zapisane 3500 zł  na nagrody , i
czy dalej  kontynuować  tę  formę  konkursu ,  czy zmienić  ,  przenieść  moŜe środki  na
następny rok , według oceny mieszkańców  forma z roku poprzedniego raczej się nie
sprawdziła .
Uzgodniono,  iŜ na najbliŜszej sesji w tej sprawie radni podejmą decyzję . 
Wójt  Gminy poinformował  ,Ŝe  weszła  w Ŝycie  ustawa o  funduszu sołeckim ,  która
pozwala  radom  gmin  na  tworzenie  funduszów  sołeckich ,  i  sołectwa  będą  mogły
dysponować  środkami  na  finansowanie  działań  na  rzecz  swoich  sołectw  .Do  końca
czerwca rada będzie  musiała podjąć uchwałę o wyraŜeniu zgody na utworzenie funduszu
sołeckiego i właśnie w tej sprawie Pani Skarbnik Gminy weźmie udział w szkoleniu.
Ad.7
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .
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